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PROTOKOLL FRA MØTE I UNGDOMMENS REGIONRÅD MIDT-TROMS 02.12.19 
 
Sted:  Møterom 1, Sørreisa kommune 
   Møtes varighet kl 14.00 - 15.30 
 

Medlemmer:  
Anna Marie Godtlibsen   Lenvik kommune Leder URMT 
Markus Haraldsvik   Dyrøy kommune  N.leder URMT 
Tonje H Karlsen    Dyrøy kommune  
Mari Nyhus    Bardu kommune 
Anneli Heimdal Rambø   Bardu kommune 
Martin Tøllefsen   Lenvik kommune 
Kaja Karoline Svendsen   Sørreisa kommune 
Andrine Haugen   Sørreisa kommune  
 
 

Andre:  Odd Fredriksen   Lenvik kommune URMT-koordinator 
Ole Kroken    Bardu kommune  URMT-koordinator 
 
Louis S. Edvardsen  Midt- Troms regionråd  Daglig leder(fra kl 1425) 
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 Saksbehandling: 
 
 
18/19  Godkjenning av protokoll fra møte 8. oktober 

 
Vedtak: 
Protokoll fra møte 8. oktober godkjennes. 
 

 
19/19   Status arbeid ungdomsrådene (5 min pr kommune) 
 
 
Dyrøy    - Valgt nytt ungdomsråd 

• I gang med planlegging av juleball og aktiviteter fremover.  
  
Sørreisa – Nytt ungdomsråd valgt 

• Planlegger aktivitetene i kommende år 
• Møtte i kommunestyret og hatt innlegg om ungdomsklubb 
• Fått en egen veileder som sitter i kommunestyret 

  
Bardu – Har deltatt på nasjonal ungdomskonferanse i Oslo 

• Fått egne ungdomsrådsgensere 
• Behandlet sak om støtte til skoletur 
• Behandlet sak om støtte til juleball 
• Nytt råd valgt 
• Gitt uttalelse til reguleringsplan Setermoen Nord 
• Vært med å gjennomført innspillsmøte til ny stortingsmelding i lag med Bardu Idrettsråd, 

Kulturdepartementet og Tverga. 40 ungdommer var til stede. 
• Fordelt ansvarsoppgaver mellom rådets medlemmer. (kultur, skole, helse, sosiale medier 

ol.) 
• Skal ha sosial møteplass etter skoletid, med vaffel, saft, frukt… Et prøveprosjekt for å se 

interessen. 
  
Lenvik – Gjennomført to ungdomsrådsmøter  

• Opplæring av ungdommens kommunestyre 
• Støttet positivt aksjon Nord Norge banen. 
• Uttalt seg til ordensreglement for Senja skolene. Går inn for å oppheve mobilforbud i 

skoletiden. 
• Retningslinjer for søknad om støtte til ungdommens kommunestyre.  
• Valgt nye medlemmer til Senja ungdomsråd. 

 

 Vedtak:  
URMT tar redegjørelsene fra kommunen til orientering. 
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20/19  Oppfølging Teambuilding-samling URMT 
 
URMT er enig om følgende: 

• Valgt komité jobber videre med planlegging av Teambuilding-samling 
• Kostnadene for deltakere på samlingen dekkes av hver enkelt kommune 
• Vara til URMT inviteres til å delta 
• Leie av bowlinghallen vurderes 
• Det vurderes også å gjennomføre mer enn en Teambuilding-samling for URMT 
• Arrangementet er for medlemmer og varamedlemmer til URMT og ikke for veilederne 
• En vil komme tilbake med forslag til datoer før endelig invitasjon sendes ut 

 
Vedtak:  
URMT tar redegjørelsen til orientering 
 
21/19 Orientering fra Senja Forum 
 
Vedtak:  

1. URMT tar redegjørelsen til orientering 
2. URMT velger følgende medlemmer til Programråd 2 for Senjakonferansen: 

 
Valg 
Medlem  Anneli Heimdal Rambø  Bardu kommune 
Personlig vara   Martin Tøllefsen  Lenvik kommune 
 
Medlem  Andrine Haugen  Sørreisa kommune 
Personlig vara   Kaja Karoline Svendsen  Sørreisa kommune  
 

22/19  Åpen post 

Martin Tøllefsen tok opp at han ønsket at 2-3 frivillige til regional ungdomsarena – Ungdommens 
hus, som skal være en møteplass for ungdom i Midt- Troms. URMT utfordret Martin Tøllefsen til å 
lage et lite notat som kan sendes til ungdomsrådene i kommunene, og at videre oppfølging av dette 
skjer direkte mot disse. 
 
 
 
Louis S. Edvardsen 
(Referent) 
daglig leder  
Midt- Troms Regionråd 
 
 


